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ROMÂNIA
JUDEȚUL HINEDOARA
MUNICIPIUL PETROȘANI
CONSILIUL LOCAL

PROCES-VERBAL

Încheiat astăzi, 30 iunie 2025, cu ocazia desfășurării ședinței extraordinare a
Consiliului Local al municipiului Petroșani, din data de 30 iunie 2025,
convocată prin Dispoziția nr. 633/2025

La ședință participă dl Primar Florin-Tiberiu Iacob-Ridzi, dna Viceprimar Mariana Ghioc,
doamna consilier juridic Oana Paris, fiind prezenți șefii compartimentelor de specialitate din
cadrul Primăriei Municipiului Petroșani.
Sunt prezenți un număr 19 consilieri locali.
Ședința se desfășoară online, prin intermediul platformei ,,ZOOM”.
DOMNUL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC: – declară deschisă ședința
extraordinară a Consiliului local din data de 30 iunie 2025. Pentru început se va da cuvântul
doamnei consilier juridic Oana Paris, să supună la vot procesul verbal de la ședința din 17 iunie.
Mulțumesc.
DOAMNA CINSILIER JURIDIC OANA PARIS:
Bună ziua! Mulțumesc.
Supun la vot procesul verbal al ședinței din 17.06.2025.
Cine este pentru? - 19 voturi
- împotrivă? - 0
-abțineri? - 0
Mulțumesc!
DOMNUL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC
Mulțumim. Dragi colegi, ordinea de zi de astăzi cuprinde un proiect de hotărâre locală. După
cum știți, acest proiect de hotărâre locală va trebui adoptat de fiecare unitate administrativ
teritorială din Valea Jiului.
Ordinea de zi cuprinde un singur proiect de hotărâre locală. Supun la vot ordinea de zi.
Cine este pentru? - 19 voturi

- Împotrivă? - 0
- Abțineri? - 0

Dacă am trecut de ordinea de zi, vă rog, dau citire proiectului de hotărâre locală în forma
prezentată.
1. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea statutului Asociației de
Dezvoltare Intercomunitară pentru Transport Public Local Zonal Green Line-Valea Jiului.
Rog avizele comisiilor.
Comisia juridică, vă rog:
Dna consilier Balea-Tomescu Luchiana-Maria: :
Aviz favorabil.
Mulțumesc.
Comisia pentru servicii publice:
Dna consilier Gîrjob Elena:
-Aviz favorabil.
Mulțumesc.
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Dacă sunt întrebări, amendamente, intervenții în legătură cu acest proiect de hotărâre locală, vă
rog.
DOAMNA CONSILIER STRĂUȚ CARMEN-DELIA:
Aș avea o întrebare.
Nu am înțeles ce anume s-a modificat față de statutul inițial?
DOMNUL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
Rog din aparatul primărieipe cineva, dacă ne poate răspunde.
DOAMNA CONSILIER MACAVEI VIORICA:
Aici mi-ar fi plăcut să fie pe fază cei din aparatul primăriei.
DOMNUL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Dacă îmi dați voie, vă răspund eu.
DOMNUL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
Vă rog frumos, domnule primar.
DOMNUL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Deci, principala modificare este că din Comitetul Director nu vor mai face parte primarii. Va
trebui să facă parte o altă persoană din primărie, fără funcție de conducere.
DOAMNA CONSILIER MACAVEI VIORICA:
Asta e singura modificare?
DOMNUL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Nu, mai sunt și alte modificări.
Dar, dacă vă uitați și citiți raportul, vedeți acolo toate modificările. Sunt modificări, cum să spun
eu, de structură sau foarte importante, dar care trebuie făcute în urma analizei pe care a făcut-o
consultantul. E vorba și de introducerea în ADI transport Valea Jiului, a transportului local din
Petroșani și din Lupeni.
DOAMNA CONSILIER STRĂUȚ CARMEN-DELIA:
Ok, mulțumesc.
DOMNUL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
Mulțumim și noi, domnule primar. Mulțumesc și doamnei Străuț că a pus această întrebare.
Alte întrebări? Alte intervenții, vă rog? Dacă nu sunt, supun aprobarii dumneavoastră proiectul în
forma prezentată.
Cine este pentru? - 19 voturi
-împotrivă -0
-abțineri -0
Proiectul a fost adoptat cu 19 voturi pentru.
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 176/2025.
Dragi colegi, eu vă mulțumesc, având in vedere ca mâine intrăm într-o nouă lună, o lună a
concediilor, eu vă urez concedii plăcute și o vară frumoasă.
DOAMNA CONSILIER MACAVEI VIORICA:
Feri, stai puțin, am sesizat ca domnul primar era pe fir, mai este?
DOMNUL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
Este! Domnul primar, era!
DOAMNA CONSILIER MACAVEI VIORICA:
Domnule primar, ați aflat ceva despre propunerea aceea pe care am făcut-o, știu că nu aveți
indicat la primărie, referitor la zi liberă, ziua de naștere a angajaților, în contractul colectiv de
muncă, spuneți-mi va rog ce trebuie să fac eu? O solicitare scrisă?
DOMNUL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Faceți o solicitare scrisă și o să studiem să nu intrăm în contradicție cu legea.
DOAMNA CONSILIER MACAVEI VIORICA:
Păi nu intrăm! Bun, asta fac! Mulțumesc!
DOMNUL PRIMAR FLORIN-TIBERIU IACOB-RIDZI:
Cu plăcere!
DOMNUL CONSILIER GERSCHNER FRANCISC:
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Vă doresc o vară frumoasă! Declar închise lucrările ședinței extraordinare de astăzi. Vă
mulțumesc!

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ, CONTRASEMNEAZĂ,
FRANCISC GERSCHNER SECRETAR GENERAL

ADRIAN NEGOE


